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Srdečně Vás zveme
na osobní setkání

PŘIJĎTE 5. a 6. října k volbám!

PÁTEK 21.9. od 18h

vernisáž soch Tomáše Kůse
hudební vystoupení Jiřího Stivína

volební guláš

mezi La Fontanou a Panskou Zahradou

www.spolecneprodobrichovice.cz

Více informací o programu a jednotlivých kandidátech naleznete na

sdružení nezávislých kandidátů, TOP 09 a STAN
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Máme jasný názor na podobu centra našeho města 

Nechceme, aby se rozšiřovaly hranice
zastavěného území

Aktivní občané, vstřícná správa města
Živý ráz Dobřichovic stojí a padá s podnikavostí místních občanů. Ti se i ve volném čase zapojují do různých 
místních aktivit. Chceme, aby jim správa města vycházela ochotně vstříc a aby s nimi otevřeně komunikovala.

Internet a sociální sítě se stanou živou branou pro komunikaci mezi občany a městem
Prosadíme uveřejnění přehledu místních služeb a firem
Usnadníme hlášení závad a poškození městské infrastruktury

Podpoříme!

X

bezpečný pohyb po obci pro chodce a cyklisty
rozvoj místního podnikání
kulturní, sportovní a společenské akce
další rozvoj infrastruktury

Protipovodňová ochrana města
Po každé větší povodni si slibujeme, že se pro příště poučíme.

Aktualizace povodňového plánu a realizace  protipovodňových opatření jsou trvalým 
úkolem vedení města
Žádné nové stavby v aktivní povodňové zóně, to musí být základním imperativem
Funkční a spolehlivá ochrana města patří k našim prioritám

Koaliční závazky
Většinu úkolů z koaliční smlouvy, kterou jsme uzavřeli pro minulé volební období, se podařilo splnit.
Některé úkoly však zůstávají.

Dokončíme nový územní plán
Budeme i nadále zlepšovat informovanost občanů



KOMUNÁLNÍ VOLBY 2018

Společně pro Dobřichovice
sdružení nezávislých kandidátů a TOP 09 a STAN

V Dobřichovicích bydlím téměř od narození. Vyrůstal jsem v rodinném domě v ulici Ke Křížku, dnes bydlíme s manželkou a dvěma dětmi 
v bytě v Palackého ulici. Bezmála 45 let tedy sleduji, jakou proměnou Dobřichovice prošly. Z obce je dnes malebné městečko, které žije 
bohatým kulturním, sportovním i spolkovým životem a kde je spousta obchodů, podniků a provozoven.
To vše je výsledek práce fungujícího vedení města. V tomto ohledu jsou Dobřichovice léta považovány v našem regionu za unikát. 
Viditelně jim prospívá dlouholetá snaha nalézat řešení bez ohledu na osobní zájmy.  V barvách Společně pro Dobřichovice kandiduji již 
poněkolikáté, tentokrát s úmyslem aktivně se zapojit a navázat na práci svých předchůdců. Jsem absolventem Stavební fakulty ČVUT 
v Praze. Stavebnictví se věnuji prakticky celou kariéru, v současné době jako vedoucí předvýrobní přípravy ve společnosti Subterra. 
Mohu nabídnout své zkušenosti z oceňování stavebních prací. Mým největším koníčkem je sport. V dobřichovickém Sokole hraji tenis
a basketbal. Řevnice reprezentuji v národní házené. Rád bych přispěl k ještě užší spolupráci Sokola a města, ale také základní školy
a Sokola.

V Dobřichovicích bydlím od narození. Jsem příslušníkem páté generace Havlíků ve mlýně, kde nyní žiji s manželkou a vyrostly zde 
naše tři děti. Vystudoval jsem Stavební fakultu ČVUT v Praze, kde jsem byl po studiích pět let zaměstnán a získal titul kandidáta 
věd. Řadou stáží a kurzů jsem rozšířil své technické vzdělání o ekonomické a manažerské. V roce 1989 jsem se pustil do podnikání. 
Postupně jsem od stavařiny zběhl k bankovnictví a později se ke stavařině zase vrátil. Mnoho let se věnuji developerské činnosti, 
v rámci níž jsem se podílel na přestavbě centra Dobřichovic. Navazuji tak na své předky a jsem rád, že mohu pro Dobřichovice něco 
udělat. Nejen podnikatelsky. V zastupitelstvu jsem nejdéle sloužícím členem. V jednotlivých volbách od roku 1990 jsem měl výhodu 
lídra kandidátky, až v roce 2014 jsem ustoupil trochu do pozadí, ale i z 10. místa mě preferenční hlasy dovedly do zastupitelstva. 
Tentokrát z 3. místa podporuji našeho nového mladšího lídra i současného místostarostu a jsem připraven pomoci tam, kde to 
bude potřeba.

V Dobřichovicích žiji celý svůj život a jako pamětník vnímám, jak moc se obec změnila, pánbůh zaplať, jen 
k lepšímu. Do zastupitelstva kandiduji počtvrté a rád bych pokračoval v tom, co prosazovala zastupitelstva 
minulá, tedy řízený a regulovaný rozvoj obce. Chci se zasadit o přijetí takových rozhodnutí, která vedou k dalšímu 
zvelebení obce a zlepšování života jejích obyvatel, nikoli k jejímu zakonzervování. Moje politická ambice je předat 
Dobřichovice další generaci ve stavu, na který bych mohl být hrdý, byť současnost už je taková, o jaké jsem si mohl 
před třiceti lety jen nechat zdát.

Jsem členem TOP 09, pocházím z Prahy a v Dobřichovicích žijí 24 let.
V roce 1989 jsem ukončil studium na Vysoké škole ekonomické a po dvou letech zaměstnání ve státním podniku 
začal podnikat. Dvacet let provozuji restauraci v Mníšku pod Brdy.
Jsem rozvedený a svého dospělého syna jsem od jeho 12 let vychovával sám.
Pokud budu zvolen, rád bych podporoval další řízený a regulovaný rozvoj obce. Zároveň bych chtěl 
v zastupitelstvu hájit zájmy obyvatel sídliště, nejlidnatější, a poněkud opomíjené, části našeho města.

Pocházím z jižních Čech, v Dobřichovicích žiji 21 let. Celý svůj profesní život věnuji výchově a vzdělávání dětí, 16 
let pracuji jako ředitelka mateřské školy v Dobřichovicích. Své zkušenosti v současné době předávám kolegyním 
státních i soukromých předškolních zařízení jako mentor a garant. Nejsem a nikdy jsem nebyla členkou žádné 
politické strany.
Mým cílem je, aby byla Mateřská škola v Dobřichovicích jednou z nejlépe vybavených a fungujících mateřských 
škol v kraji. Cítím potřebu dále vytvářet zázemí pro příjemný život mladých rodin s malými dětmi.  Ráda bych se 
podílela na rozvoji našeho krásného města.

Kdysi automechanik, pak strojní inženýr. Dnes jsem spolumajitelem malé firmy, která vyrábí přístroje pro průmyslové měření a regulaci 
a v níž pracuju jako technik a obchodník. Zajímám se o společnost, kulturu a umění. Rád píšu a hraju divadlo. Jsem ženatý a mám dvě 
děti a jednu vnučku. 
K Dobřichovicích mám blízký vztah již od r.1973, kdy tady rodiče koupili dům od paní Milady Blekastadové-Topičové. Ze začátku jsme 
sem jezdili spíš pracovat, tedy udržovat dům s nájemníky a zahradu. Trvale zde bydlím od roku 1993, kdy tady děti začaly chodit do ško-
ly. Přibližně od té doby se taky angažuji ve zdejším kulturním životě a úzce spolupracuji se souborem Ludus musicus. Zajímám se mimo 
jiné o architekturu a urbanismus a v letech 1998 až 2004 jsem byl předsedou Komise pro urbanismus a územní plánování.
O mých názorech a postojích se dozvíte na mém blogu http://blog.aktualne.cz/blogy/jan-vaculik.php
anebo na facebooku https://www.facebook.com/janek.vaculik

Narodil jsem se v Karlíku a do Dobřichovic jsme se přestěhovali s rodinou do námi zamilovaného místa u řeky. Po studiu ČVUT v Praze 
jsem nejprve pracoval na projektech optických zařízení, posléze po roce 1990 v soukromé sféře. Co mohu nabídnout pro činnost 
zastupitelstva a pro naše město? Určitě zkušenosti z vytváření týmu a jeho vedení v menších soukromých společnostech – Alarmcom 
a Integoo, stejně jako zkušenosti z obchodní činnosti a z vlastního podnikání v oblasti realizace slaboproudých a bezpečnostních 
systémů. Rád bych se věnoval tomu, co leží na srdci mnoha dobřichovickým občanům – jak se lépe chránit před velkou vodou, co udělat 
pro zmírnění následků rozvodněné Berounky. Zaměřím se i na téma komunikace města a občanů s cílem prohloubit dialog a sdílet 
aktuální informace. Dále pak se budu rád věnovat veškerým problémům, které bude potřeba vyřešit pro dobré fungování zastupitelstva 
a pro dialog s lidmi v Dobřichovicích.

45 let
Palackého 541, 
Dobřichovice

57 let
Za Mlýnem 888, Dobřichovice

60 let
K Tenisu 117, 

Dobřichovice

56 let
Za Mlýnem 917, Dobřichovice

Jakub KNAJFL

Daniel HAVLÍK

Martin PÁSEK

Monika VÍŠKOVÁ

65 let
Na Plzeňce 302, 

Dobřichovice

53 let
Za Parkem 871, 
Dobřichovice

51 let
Za Parkem 628, 
Dobřichovice

Jiří RŮŽEK

Jan VACULÍK

Josef SIKYTA
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Do Dobřichovic jsem se přistěhoval před dvěma lety a již dříve jsem zde strávil mnoho času na námluvách. Profesí jsem stavební 
inženýr, povoláním pedagog a vědecký pracovník pod vlajkou ČVUT, kde je mým oborem technické zařízení a vnitřní prostředí 
budov. Tomu se trošku věnuji i jako projektant. Jsem členem Českého svazu ochránců přírody - pražského Ekocentra Koniklec.
V minulosti jsem tam vedl oddíl dětí, se kterými jsme jezdili do přírody. Dnes v Konikleci pomáhám s osvětou v oblasti hospo-
daření s dešťovou vodou. Atmosféra Dobřichovic, vzkvétajícího městečka pod Brdy, je myslím v širokém okolí ojedinělá a žije se 
tu skvěle. Je tu kam jít do přírody i za kulturou, manželka si může vybírat, na které hřiště půjde s naší dcerou, město navíc nehyzdí 
živelná satelitní zástavba. Jako člověk, který se vyhýbá automobilům, si cením, že se zde pěší ani cyklisté nemusí cítit na vedlejší 
koleji. Chci hájit zájmy Dobřichovanů, kteří se po městě rádi pohybují pěšky nebo na kole.

32 let
Za Parkem 867, Dobřichovice

Ondřej
NEHASIL8.

V naší krásné obci žiji od dětství a jsem rád, že i nyní v dospělosti tu mohu trávit čas se skvělými lidmi a užívat si nezaměnitelné 
atmosféry, kterou nám v dobrém závidí každý, kdo nás navštíví. Chci přispět k tomu, aby Dobřichovice zůstaly i nadále naší pýchou 
a ideálním místem pro život. Přál bych si, aby se tu cítil šťastně i nově narozený člen naší rodiny.  Proto bych se rád aktivně zapojil 
do utváření budoucí podoby našeho města a podílel se na rozhodování o dalším směru jeho vývoje. Na VŠE jsem absolvoval obor 
ekonometrie a operační výzkum spolu s oborem malé a střední podniky v tržním hospodářství. Dnes se již podnikání věnuji jen 
okrajově a mou hlavní náplní je pedagogická činnost na zdejší základní škole. Letos jsem proto dokončil doplňující pedagogické 
studium na Univerzitě Karlově. Specializuji se na oblast IT, sleduji v tomto oboru aktuální trendy a své poznatky předávám dál.

Vyrostl jsem v Plzni a studoval informatiku v Praze.  Praxe ovšem nakonec převážila nad teorií a studium jsem nedokončil a od roku 1992 živím 
jako „ajťák“, nejprve jako zaměstnanec a od roku 2002 ve vlastní firmě. Dobřichovice jsem “objevil” právě díky svojí práci někdy na přelomu 
milénia a od té doby víceméně pravidelně navštěvoval. Pamatuji se, jak se mi líbilo projet lesem dolů z Jíloviště, hektická Praha zůstala někde 
daleko za mnou a já se ocitl v příjemném, upraveném téměř lázeňském městečku, kde je prostě pohoda. Proto jsme se s manželkou rozhodli 
zamířit právě sem, když jsme opouštěli bydlení v pražském paneláku. Koupili jsme zde dům, zrekonstruovali ho a žijeme tu už šest let. Do zdejší 
základní školy postupně chodí obě naše děti. A skutečně tam chodí, nevozíme je, mají to blízko, nebojíme se o ně. Kvalitní škola, kroužky,
sportovní aktivity i ZUŠ, vše docházkové vzdálenosti. Výborná vybavenost, dopravní dostupnost, čistota, kultura. Přemýšlím, proč se nám tu žije 
lépe než jinde. Asi proto, že lidé v Dobřichovicích to tak chtějí a také pro to něco to dělají. K tomu chci přispět také já. 44 let

Karlická 295, Dobřichovice

Marek PATHY

15.

V Dobřichovicích žiji od roku 2000. Mám čtyři děti. V zastupitelstvu jsem od roku 2002 celkem čtyři volební období, s 
krátkou přestávkou během svého profesního působení v zahraničí. Od roku 2014 jsem i v městské radě jako radní. Letos 
tedy kandiduji popáté. Poprvé však na zadní pozici kandidátky. Před lety jsem dostal podporu a byl jsem na předním 
místě a nyní je třeba stejnou výhodu poskytnout novým tvářím. Budu rád, pokud mi voliči, kteří byli s mým působením v 
zastupitelstvu spokojeni, dají preferenční hlas. :) Vystudoval jsem VŠE v Praze a následně i ekonomii na The University of 
Manchester v Anglii. Od roku 1997 jsem devět let pracoval v ČNB. Posledních 11 let působím v pojišťovnictví; od roku 2015 
řídím čtvrtou největší pojišťovnu v ČR – ČSOB Pojišťovnu. V obecních záležitostech se nejvíce věnuji finanční problematice a 
otázce transparentnosti obce (např. zveřejnění smluv na internetu).

Dobřichovice mám ráda, vždyť tu již žijeme s manželem přes dvacet let a vyrostly tu naše dvě děti. Mé zaměstnání redak-
torky odborného časopisu mě sice často odnáší do Prahy i odlehlejších míst, Dobřichovice však zůstávají mým zázemím 
pro dobrovolné aktivity. Dříve jsem svůj volný čas věnovala dětem v místním Sokole – byla jsem cvičitelkou a později také 
vedoucí oddílu všestrannosti. Poté, co mě už přirozená skotačivost opustila, začala jsem působit v místní charitě. Nyní jsem 
ředitelkou Farní charity Řevnice, což je společenství dobrovolníků, které se snaží pomáhat lidem v našem regionu, kteří ocitli 
v tíživé životní situaci. Mým cílem je obracet pozornost vedení obce na to, že i v tomto kraji je nutné brát ohled na lidi, kteří 
se nenarodili pod šťastnou hvězdou, nebo se z různých důvodů ocitli v nesnadných životních podmínkách. Ráda přispěji 
také k tomu, aby se mohli Dobřichované i se svými dětmi pohybovat po svém městě pohodlně a bezpečně pěšky nebo na 
kole.

V Dobřichovicích žiji od svého narození a trochu neskromně předpokládám, že mě většina zdejších lidí zná. Přinejmenším 
natolik, aby věděla, že jsem absolventem strojní fakulty ČVUT a že podnikám v oblasti realit a krizového managementu. Že jsem 
místostarostou a hospodářem TJ Sokol Dobřichovice, že pomáhám při řízení oddílu tenisu a že jsem členem a nově i hospodářem 
Dobřichovické divadelní společnosti, s kterou také vystupuji. Působím také v agentuře GEI-ŠA, která se snaží obohatit život naše-
ho městečka pořádáním pravidelného festivalu svíčkové omáčky a od loňska i oslavou konce prázdnin velkým Dobřichovickým 
piknikem. Na pravidelné květnové dostaveníčko zvu svým jménem do Dobřichovic své kamarády s americkými korvetami a 
dalšími motorovými parníky. Oproti posledním volbám jsem se příliš nezměnil. Stále se považuji za furianta, snažím se říkat věci
na rovinu a nediplomaticky. Doufám, že nadcházející komunální volby potvrdí dosavadní názorovou a personální kontinuitu
a že se nebude opakovat předcházející voličský pokus s rychlokvašenou a nekonstruktivní opozicí.

Vladimír
BEZDĚK

Eva
VACULÍKOVÁ

Jiří
GEISSLER

44 let
Krátká 811, 
Dobřichovice

9.Jan
HÁJEK

39 let
5. května 430, Dobřichovice

59 let
K Tenisu 117, Dobřicho-
vice

55 let
Za Mlýnem 407, 
Dobřichovice

10.

14.

12.

Snad abychom zažili Dobřichovice nejen z té dobré stránky, přistěhovali jsme se s manželkou na jaře roku 2002. Tedy právě včas, abychom 
si okusili odvrácenou tvář Berounky a překvapivě také Karlického potoka. Předtím jsem kromě mnoha jiných věcí stihl vystudovat Fakultu 
jadernou a fyzikálně inženýrskou na ČVUT a pracovat jako fyzik na Onkologické klinice VFN, abych posléze na dlouhá léta zakotvil v oblasti 
radiových a krizových komunikací a stal se spolumajitelem firmy v tomto oboru. Pedagogickému studiu a výuce fyziky se věnuji ve volném 
čase. Mám dvě dcery, které obě navštěvují ZŠ Dobřichovice. Bydlím v části obce Dědina, a proto bych se rád zaměřil na lokální problematiku, 
konkrétně na zachování hranice současného intravilánu obce směrem ke Karlíku, případné vykoupení a opravu Bezručovy ulice, zpomalení 
dopravy na příjezdu z Karlíka, prozkoumání možnosti výstavby kruhového objezdu na křížení ulic Pražská a Karlická a samozřejmě na 
údržbu koryta Karlického potoka. Pro sportovce bych rád prosadil stezku podél Karlického potoka tak, aby ve spojení s Viničnou alejí vznikl 
běžecký okruh mezi Dobřichovicemi a Karlíkem.

Narodila jsem se v nedalekých Černošicích a do Dobřichovic jsem se poprvé podívala na Den otevřených dveří v ÚKZÚZ, kde mě ok-
ouzlily lány květin. Posléze jsem se s Dobřichovicemi seznamovala více a po několika letech jsem se zde vdala a přivedla na svět své 
čtyři děti. Již 20 let pracuji na dobřichovické Základní škole, kde se ve speciální třídě věnuji dětem s nejrůznějšími speciálními potře-
bami a podpůrnými opatřeními. Osobně miluji hudbu, přírodu, knihy a velmi mi záleží na pohodě mojí rodiny. Vážím si krásného 
prostředí v Dobřichovicích i dobrých vztahů a snahy, aby se zde dobře žilo všem, bez rozdílu. To je důvodem mojí dobrovolnické 
práce v místní charitě a také spolupráce s organizací Tereza, která pomáhá správně pochopit environmentalistiku a uvádět ji do 
života. Ráda bych podpořila zachování všeho dobrého v naší obci a věnovala i nadále pozornost znevýhodněným lidem a cestám 
ke zlepšení přírodního prostředí našeho městečka. 

50 let
Bezručova 706, 

Dobřichovice

54 let
Hálkova 776, Dobřichovice

Jan POLÁK

Jindra SOLNIČKOVÁ

11.

13.


